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VOORWOORD DIRECTIE 
Geachte bewoner, dagcentrumbezoeker, familie, vertegenwoordiger, vrijwilliger en 
medewerker 
 

ZORGORGANISATIE 
 

- Assistentiewoningen: 
Reorganisatie in de laatdienst, waardoor de uren van de maaltijden kunnen 
wijzigen. 
 

- Onderhoudsploeg: 
Er komt een wijziging in de planning omdat Djamila start met de opleiding tot 
zorgkundige en Vanessa zal ingeschakeld worden in de keuken. 

 

Wie doet wat? 

WZC 
Kolibri 

WZC 
Flamingo  

Kortverb
lijf 

Ara 
beneden  

Ara 
Boven 

Pelikaan ALW A24-29 

Suzy Patricia Sabine Sabine Djamila 
Tanja 

Brigitte Brigitte 
en TA 

Vanessa 

 

We willen nogmaals melden dat als in de assistentiewoning de poetsvrouw ziek is, 
er een verlofdag of feestdag ingepland staat geen vervanging wordt voorzien. 
Deze info werd al toegelicht op de bewonersraad GAW. 

 

PERSONEELSNIEUWS 
 

In het woonzorgcentrum verwelkomen we vanaf de 2de helft van oktober een aantal 
nieuwe zorgkundigen nl. Ilse en Kelly.  
Ergotherapeute Ine maakt sinds eind augustus deel uit van ons team, zij zal Geert 
definitief vervangen! We wensen hen alle succes toe.  
In de assistentiewoningen besliste Liesbeth een andere uitdaging aan te gaan!  Zij zal 
vervangen worden door Veronique vanaf 11/10/2021.  
We namen zelf de beslissing om de samenwerking met verpleegkundige Tania stop te 
zetten.  
Verpleegkundige Wendy zal onze Residentie eind oktober verlaten gezien zij zich 
beter thuis voelt in de thuisverpleging.  
Mario zal dus definitief de dienstverantwoordelijke van de flamingo worden.  
We nemen vanaf  01/10/2021 van Han, hoofd zorg. Hij gaat terug naar het 
onderwijs en zal een belangrijke rol spelen in de opleiding van nieuwe collega’s.    
We willen alle collega’s die de voorziening verlaten nogmaals bedanken voor hun 
inzet!   
Intussen gaan we op zoek naar nieuwe verpleegkundigen om Sofia, Mario en Alina bij 
te staan! 
Ook gelukwensen voor zorgkundige Dinara zij werd in augustus de 1ste keer mama 
van een wolk van een dochtertje. 
 
 



VARIA 

 

We zouden het na de COVID-vaccinatie 
bijna vergeten maar ook dit jaar zullen we 
alle bewoners en personeelsleden motiveren 
om een griepvaccinatie te laten toedienen. 
Zoals elk jaar voorzien wij griepvaccins voor 
alle bewoners, met uitzondering van de 
bewoners op kortverblijf.  Het vaccin wordt 
toegediend door de huisarts zodra het hier 

ter plaatse is.  De huisarts kan ook beslissen om het vaccin door een verpleegkundige 
te laten toedienen.   
Onze CRA arts Dr. De Mol zal de personeelsleden vaccineren, net zoals vorige jaren 
hopen we op een hoge vaccinatiegraad! 
 

Intussen vernamen we ook dat alle bewoners van het woonzorgcentrum en 
kortverblijf een 3de COVID prik zullen ontvangen.   De bestelling van de vaccins is 
reeds gebeurd, de toediening zal ten vroegste rond 7/10/2021 mogelijk zijn.   Deze 
zal ter plaatse gebeuren door onze CRA arts.  
Net voor het ter perse gaan van dit krantje vernamen we dat alle 65-plussers een 3de 
covid vaccinatie zullen krijgen. We houden jullie op de hoogte van wanneer dit zal 
doorgaan voor onze bewoners van de assistentiewoningen. 
 
 

Let op want eind oktober (de nacht van 30 naar 31 
oktober) wordt er terug overgeschakeld naar het 
winteruur! 
 
 
 
 

Half oktober zullen we spaghettisaus verkopen ten voordele van de aankoop van 
een extra tillift.  Meer info volgt nog, dus hou zeker je mail in de gaten.    Met de vele 
andere acties georganiseerd door het paramedisch team 
hebben we de voorbije maanden al een mooi centje 
bijeen gespaard.   We hopen dus onze bewoners voor 
2022 een mooie motomed te kunnen aanschaffen! 
  
 
Geniet maar met volle teugen van de herfst!   Verder hoop ik dat we het 
Sinterklaasfeest terug met de kinderen van het personeel kunnen organiseren.   We 
kijken ook al uit naar een “normale” Kerstdag- en Nieuwjaarsviering! 
 
Annelore Raman 
Directie 
 
  



ACTIVITEITENKALENDER 
 

 

  



 

  



 

 

 

  



 

  



 

 

   

  



  



 

AFSCHEID 
 

Beste bewoners en familie 

Graag wil ik jullie via deze weg laten weten dat ik vanaf 01 oktober 2021 een 

nieuwe uitdaging tegemoet ga. Vanaf 17/9 ben ik eerst nog in een welgekomen 

verlof. Ik had sinds maart 2020 tot nu geen groot verlof meer…       Dus onze wegen 

scheiden al iets vroeger dan 1 oktober… 

Het was op zich voor mij een moeilijke keuze omdat ik heel veel kansen en het 

vertrouwen kreeg van de directie en omdat ik ook het gevoel had dat we op 

dezelfde golflengte zaten. Ik heb hier alleszins graag gewerkt en ik hoop dat ik 

hier toch iets van betekenis was voor jullie.  

Ik zal jullie, lieve bewoners, echt missen. Al is het niet altijd makkelijk om een goed 

dankwoordje te schrijven, toch wil ik dat graag voor jullie doen. 

Midden de eerste lockdown werden jullie plots met mij geconfronteerd.       Sommigen 

van jullie namen een afwachtende houding aan, anderen waren nieuwsgierig naar 

wie ik was. Het was geen makkelijke periode. Niet voor jullie, niet voor het personeel, 

noch voor de leidinggevenden… 

Op zich mogen we met zijn allen trots zijn dat we COVID-19 zo goed als mogelijk 

hier hebben buitengehouden. HTL was een van de enige voorzieningen in de ruime 

omgeving waar geen of weinig rechtstreekse slachtoffers vielen door COVID-19. 

Maar niet te vergeten, we mogen vooral trots zijn dat we elkaar recht hielden ook al 

was het emotioneel soms heel zwaar.  

Wat ik me vooral zal herinneren… 

De soms korte, soms lange babbels die we hadden, het glimlachen naar elkaar als we 

elkaar passeerden, de kleine schouderklopjes die we soms beiden nodig hadden, het 

elkaar  hartelijk begroeten in de gang, de knipogen, het samen zingen, het samen 

bewegen, de waarderende blikken, de soms terechte bezorgdheden, jullie 

interessante levenservaringen, … 

Het was voor mij een eer om hier en voor jullie te werken! 

Ik draag jullie allen een warm hart toe, laat jullie maar verwennen en tot nog eens 

(als ik eens binnenspring)! 

Liefs  

 

Han 

  



VERSLAG DVC ZOMER 
 
Lieve bewoners, bezoekers, vrijwilligers en collega’s,  
 
De zomermaanden zitten erop en het verlof is achter de rug..  
Ook het Europees kampioenschap voetbal is voorbij jammer dat onze Rode Duivels 

niet konden winnen . Er waren nochtans heel wat supporters, de sfeer zat er goed 
in. In het dagcentrum gaf iedereen een pronostiek. 
 
Op maandag 12 juli was er een tof optreden van de cheerleaders, ze deden heel 
wat dansjes en sprongen zelfs in de lucht !  
 
Sinds de zomer komt er elke vrijdag een rijdende winkel op de parking van de 
Pelikaan. Je kan daar heel wat lekkers vinden, brood, koekjes, charcuterie, fruit,…  
 
Op vrijdag 16 juli kwam Quinten, die jullie misschien wel kennen van zijn stage aan 
de receptie, optreden met zijn drum. Bedankt Quinten voor jouw performance! 
 
Elke maandag wordt er iets georganiseerd in de tea-room , quiz met Ria of met Gert 
en Viviane, bingo middag met Ria. Op maandag zit de tea- room goed vol en luistert 
iedereen aandachtig! 
 
We brachten ook een bezoek aan Intratuin. Veel bewoners en vrijwilligers gingen 
mee, we keken naar de dieren en de mooie bloemetjes. Er werden ook heel wat 
aankopen gedaan in Intratuin. Om onze zware koopdag af te ronden hebben we 
genoten van een lekkere pannenkoek en koffie! Het was een mooie dag waar 
iedereen genoten heeft. 
 
Op woensdag 1 september gingen we naar de Campagne. Daar waren heel wat 
dieren die we konden aaien en bezichtigen! Het was een lange wandeling maar we 

werden  daarna beloond met een goed pak friet ☺.  
 
Om de maand september af te sluiten was er het traditionele mosselfestijn en een 
optreden van leerlingen van het Muda in Evergem, de kunsthumaniora in Evergem.  
 
Ellen D namens de collega’s van het dagcentrum. 
  



GEDICHT 
 

Storm 

 

Wolken, als spoken opgejaagd, 

Uiteengerafeld, onduidelijk en vaag, 

Snellen in ijltempo voorbij! 

Een wilde, chaotische vlucht…’t is stormtij! 

 

De lucht, een ondoorzichtelijk grijs! 

Wat ’n weer…men is niet wijs! 

De regen stroomt van glinsterende daken! 

De hemel wordt nooit moe van braken! 

 

De bomen, gegeseld door de wind, 

Dirigeren, ja… buigen daarbij gezwind, 

Krampachtig ankerend in de grond, 

Hun kruin, vertekend en gekromd! 

 

De storm raast in boom en heg 

En teistert alles op zijn weg! 

Een wilde, tomeloze kracht 

Die slechts om vergelding smacht! 

 

Troosteloos likt het water van de ruiten. 

Kil en grijs, wat ’n weer is ’t buiten! 

’t Ligt er al zo somber en verlaten bij 

Want de natuur is losgeslagen…’t is stormtij! 

 

André Menschaert  

Schilderij door Sofie 



VERJAARDAGSLIJST 
 
 
 Oktober-jarigen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
November-jarigen 
01/11/1940 Mevr. Dryoel Irène GV91 
09/11/1949 Mevr. Van Kerckvoorde Arlette DVC 
11/11/1930 Mevr. Kitaki Michiko DVC 
11/11/1952 Mevr. De Schuymer Anita DVC 
19/11/1929 Mevr. Everaert Annie ZF32/34 
21/11/1929 Mevr. Aerens Denise V163 
25/11/1932 Mevr. De Rouck Mariëtte SF10 

 

  

02/10/1926 Mevr. Pieters Aline V167 
02/10/1931 Mevr. Dobbelaere Helena GV150 
06/10/1928 Mevr. Schelstraete Annie DVC 
05/10/1940 Mevr. Boelens Georgine AW224 
05/10/1950 Dhr. Vonck Albert GV153 
06/10/1928 Dhr. De Vreese Georges DVC 
07/10/1937 Dhr. Rosseel Richard DVC 
12/10/1931 Dhr. Van Damme Gérard AW207 
12/10/1967 Dhr. Lippens Filip SF66 
13/10/1929 Dhr. Larnoe Robert AW215 
13/10/1931 Mevr. De Blaere Gabrielle AW212 
15/10/1934 Dhr. De Schepper Marcel GV146 
15/10/1939 Mevr. De Gheselle Jenny V170 
17/10/1940 Dhr. VandeCaspeele Guido GV154 
21/10/1936 Dhr. Verstraeten Walter AW224 
21/10/1947 Dhr. Van Heydeghem Etienne SF70 
24/10/1920 Dhr. Menschaert André GV149 



 

December-jarigen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

  

05/12/1948 Dhr. Van de Voorde André DVC 
08/12/1930 Mevr. Querter Joanna GV141 
12/12/1934 Mevr. Nauts Simonne SF20 
13/12/1936 Mevr. Martens Astrid GV143 
14/12/1928 Mevr. Van de Velde Mariëtte GV155 
14/12/1930 Mevr. De Buck Georgetta GV152 
19/12/1932 Mevr. Acke Magda SF28 
20/12/1937 Dhr. Bourgonjon Valeer GV87 
24/12/1932 Mevr. Ooms Rosa V160 
26/12/1935 Dhr. Danschutter Xavier AW211 
27/12/1952 Mevr. Ross Gerda ZF54/56 
29/12/1929 Mevr. Joliet Andrea SF62 
29/12/1941 Mevr. Willems Christiana V72 
31/12/1930 Dhr. Boone René ALW122 



ZIJN ONS ONTVALLEN 
 

* De heer Pessemiers Jozef      22/07/2021 

* De heer De Wispelaere Firmin     31/07/2021 

* Mevrouw Vanhauwaert Lena     31/07/2021 

* Mevrouw Schuch Monique      11/08/2021 

* Mevrouw De Decker Cicile     12/08/2021 

* De heer Stevens Jacob      26/08/2021 

* Mevrouw Van Hecke Elza      11/09/2021 

 

  

Koester wat 

is verloren 

gegaan, 

Vier wat er is 

gebleven, 

Omarm wat er 

bijkomt. 



KLEURPLAAT 

 



ZWEEDSE PUZZEL 

 



WOORDZOEKER 
 

 

  



SFEERBEELDEN 
 

Ondanks het niet altijd even schitterende weer hebben we een mooie zomer beleefd 

met weer wat meer vrijheden. We lieten het gedrup en de wolken niet aan ons hart 

komen en genoten van leuke activiteiten zoal een fietstocht, de jaarlijkse BBQ, 

dansoptredens, een Bulgaarse namiddag, wandelingen, uitstapjes en veel lekkers.



  



 

  



  



GESCHIEDENIS WIPPELGEM 
 

‘Ten Hulle’, dit was de oorspronkelijke naam van het Kasteel van Wippelgem. Het was één 

van de buitenverblijven van rijke Gentenaars.  

 

‘Ten Hulle’ duikt voor het eerst op in de geschiedenisboeken rond 1375. Het domein 

was toen in handen van Sander Cante, een Gentse patriciër. Het goed bestond toen 

uit 29 hectare akkerland, meersen, weiden en boomgaarden. De gronden werden 

verpacht. Het buitenverblijf omvatte, naast de woning, ook een wal met grachten, de 

oude boomgaard en de paardenstal.  

 

Verschillende eigenaars Het kasteel kreeg in de loop van de jaren verschillende 

eigenaars. Vermoedelijk in eerste helft van de 19e eeuw kocht Joseph Sébastien 

Della Faille d’Assenede het domein. Della Faille was een goede tekenaar. Hij was 

eveneens burgemeester van Gent van 1804 tot 1808. Hij was kamerheer van koning 

Willem I en behoorde vanaf 1816 tot de adel. Het kasteel kreeg de naam ‘Kasteel 

Della Faille’ of ‘Den Bosch van Della Faille’, want het domein was volledig omgeven 

door bossen en plantages.  

 

Omstreeks 1850 kreeg het domein een nieuwe erfgenaam: Baron Victor de Neve de 

Roden-Van den Hecke. Hij schonk onder meer een stuk grond voor de bouw van de 

kerk van Wippelgem. In 1892 erfde zijn zoon Alfred de Neve de Roden het kasteel. 

Hij was getrouwd met Leonie Kervyn d’Oudt Mooreghem. Het kasteel kreeg een 

tweede verdieping, twee zijvleugels en een uitgestrekt terras aan de achterzijde. 

Alfred was pionier op vlak van watersporten. Hij zeilde op de Leie en richtte de 

Belgian Sailing Club op. Hij nam ook actief deel aan de restauratie van Gentse 

monumenten, onder andere het Gravensteen. Een tragisch ongeluk bracht een einde 

aan het leven van de baron en de barones. Op 28 augustus 1909 reden ze met de 

koets van Wippelgem naar Belzele. Ter hoogte van Hulleken greep een 

aanstormende goederentrein hun koets. 

 

De oudste dochter Jeanne, barones Victor de Crombrugghe de Looringhe, woonde 

daarna in het kasteel. Na haar dood erfde één van haar kinderen, Jossine de 

Crombrugghe de Looringhe, het domein. Zij stierf in 1986. Het domein bleef daarna 

eigendom van de familie de Crombrugghe de Looringhe.  

 



Daarna werd het kasteel een tijd uitgebaat als restaurant en feestzaal, ‘Kasteel van 

Wippelgem’. Eind 2008 kocht het gemeentebestuur het domein. In 2009 werd het 

deels opgeknapt. Sinds 2010 vinden er jubilea en trouwceremonies plaats. In 

september 2018 keurde de gemeenteraad het beheerplan voor het Kasteeldomein 

van Wippelgem goed. Dit plan waardeert het erfgoed en tekent krijtlijnen uit voor de 

toekomst. Zo kunnen we de ontmoetingsplek samen met inwoners verder vorm geven.   



VOORSTELLING PERSONEEL 
 

Hallo bewoners, familie, vrijwilligers en collega’s,  

Ik ben Ine, ik ben net afgestudeerd als ergotherapeut. Dankzij mijn stage heb ik Hof 

ter Linden leren kennen en heb ik het geluk gehad hier te kunnen solliciteren toen er 

een vacature vrijkwam. Ondertussen heb ik al een paar toffe weken achter de rug 

waarbij ik veel heb bijgeleerd. Daarnaast heb ik ook jullie, bewoners en mijn 

collega’s wat beter leren kennen. Ik ben heel benieuwd naar wat me nog te wachten 

staat hier in Hof ter Linden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

In mijn vrije tijd vind ik het leuk om desserts te bakken, tassen te borduren, af en toe 

eens te sporten, af te spreken met vrienden en uitstapjes te doen met mijn familie. Op 

de foto hierboven zie je mijn metekindje en ik. Af en toe doe ik vrijwilligerswerk bij de 

scouts te Wondelgem. Ik ben 15 jaar lid geweest  waarvan ik 4 jaar leiding gegeven 

heb aan kinderen van  verschillende leeftijden. Ondertussen ben ik gestopt en help ik 

enkel nog op eetfestijnen of andere evenementen. Onderstaande foto is getrokken op 

het grootkamp van de afgelopen zomer met links mijn zus, in het midden haar man en 

ik volledig rechts.  

  



GEBRUIKERSRAAD WZC 
Donderdag 03/09/2021 om 15u in het restaurant 

Bespreking algemene werking WZC : 

Verzorging en verpleging 

Iedereen geeft aan dat het in orde is  

Ochtendverzorging 

De bewoners zijn tevreden  
Iemand geeft aan zichzelf te wassen en dat dit ook goed gaat  

Avondverzorging 

De bewoners zijn tevreden 
Één bewoner geeft aan dat ze soms wat te vroeg komen om te helpen om de pyjama 
aan te doen  

Mictietraining 

Er waren niet veel bewoners die hier nood aan hebben, maar degene die hulp nodig 
hebben zijn tevreden  

Was (kledij) 

De bewoners zijn over het algemeen tevreden. Een bewoner geeft aan iets kwijt te 
zijn geweest, maar dit kwam op een later moment terug mee met de schone was 

Bedlinnen, handdoeken en washandjes 

De bewoners zijn zeer tevreden, het is altijd proper  

Onderhoud kamers en gemeenschappelijke ruimten 

De bewoners zijn tevreden van de poetsvrouwen 
Ze geven aan dat de jobstudenten het soms moeilijker hadden, maar ze hebben 
begrip voor hen en vinden dat ze de tijd moeten krijgen om het te leren  
Een bewoner geeft aan dat er iets onder haar bed was gevallen en dat de 
poetsvrouw dit niet zou hebben opgeraapt (*)  

Maaltijden 

Het ontbijt 

De bewoners vinden het ontbijt goed  
Één bewoner geeft aan dat hij het soms oneerlijk vindt dat andere bewoners twee 
soorten beleg krijgen, zoals bijvoorbeeld peperkoek en confituur  



Het middagmaal 

De bewoners zijn tevreden en geven zelf aan soms bedorven te worden 
Een bewoonster geeft aan soms plat water te krijgen terwijl ze liever spuitwater heeft 
Een bewoonster vraagt of het mogelijk is om nog eens kalkoen te eten, dit werd 
vroeger soms op zondag gegeven.  

Het koffiemoment 

Een bewoner geeft aan dat dit stipter om 14u moet gebeuren, hij zit vaak te wachten 
en gaat dan weg.  
De bewoners geven opnieuw aan dat de suikervrije koekjes voor diabeten nog steeds 
niet lekker zijn, vaak zijn ze te hard. Ze geven aan dat ze vaak verlekkerd zitten te 
kijken op de koeken of taartjes met suiker en dat de suikervrije alternatieven niet 
lekker zijn.  
De andere bewoners zijn tevreden van het koffiemoment  

Het avondmaal 

De bewoners zijn tevreden, ze vinden het een goed uur, nu kunnen ze nog naar het 
nieuws kijken 
Een bewoner vindt dat hij soms teveel toespijs krijgt  

Pedicure 

De bewoners zijn tevreden 
Een bewoner vraagt of haar oude pedicure zou mogen langskomen 

Kapster 

De bewoners vinden de kapster zeer goed!  

Facturatie 

Er zijn geen klachten rond facturatie, dit gebeurt vaak door de kinderen  

Kiné 

De bewoners zijn tevreden. Ze geven wel aan dat ze nu minder langskomen door het 
verlof van de kiné’s. Nu komen ze soms maar één maal per week, anders is dit twee 
maal  

Ergo en animatie 

De bewoners vinden de activiteiten heel fijn. Ze geven aan vaak mee te gaan.  
Eén bewoner ging mee op uitstap naar de Campagne en was zeer tevreden!  

Bespreking komende activiteiten 

- Mosselfestijn  



- Muziek en verwennamiddag  

- Serie en borrelnamiddag 

- Groot bewegingsgroepje 

- Optreden Muda  

- Modeshow 

- Wandeling in het leen  

- Uitstap Ikea  

- …  

Varia 

De bewoners geven aan dat ze het moeilijk vinden om de namen van al het personeel 
te weten. Er komen veel mensen langs, maar ze weten niet altijd wie ze zijn.  

  



GEBRUIKERSRAAD GAW 
Gebruikersraad (bewonersraad) GAW (Groep Assistentiewoningen)  

Dinsdag 07/09/2021 om 15u in de polyvalente ruimte 

Agendapunten: 

Verslag: 

*Bespreking opmerkingen verslag vorige gebruikersraad 18/05/2021 

- Er werden weinig opmerkingen gegeven in de vorige bewonersraad. 

- Een aantal bewoners melden dat er sommigen van het opdienend personeel 

nog steeds het dessert op tafel zetten zonder iets te zeggen. 

- Een bewoner deelt mee dat er nog geen fietsenrekje aan de Pelikaan staat. Dit 

wordt gemeld aan de directie. 

- Er staat terug onkruid op de petanquebaan en de bewoners vragen om dit te 

verwijderen. Dit wordt doorgegeven aan de klusjesdienst. 

 

* Algemene mededelingen:  

• Er zijn een aantal veranderingen in de poetsdienst vanaf september 2021 voor 

de serviceflats op het eerste verdiep en de zorgflats. Deze assistentiewoningen 

zijn verdeeld onder poetsvrouwen Vanessa, Tania en Patricia. Momenteel is er 

een voorlopige poetsplanning opgesteld. Dit is dus nog op proef en zal de 

komende weken geëvalueerd worden. Bewoners die graag willen weten welke 

poetsvrouw ze hebben en op welke dag ze komt, kunnen dit na de 

bewonersraad op de planning komen bekijken. 

• Vanaf september 2021 is er geen LA-dienst meer. Er zijn wat taken onder het 

personeel herverdeeld om het voor alle afdelingen haalbaar te houden. Dit 

betekent dat de zorgen en de bediening van het avondmaal voor de bewoners 

van de assistentiewoningen mogelijks wat later kunnen zijn. 

• Er zijn nieuwe richtlijnen rond het sorteren van afval. Dit wordt nog in de 

gebouwen opgehangen en werd kort op de bewonersraad overlopen. 

 

*Bespreking algemene werking GAW: 

• Verpleging en verzorging: 



- De aanwezige bewoners zijn tevreden tot zeer tevreden over de verzorging 

van het personeel, zowel overdag als tijdens de nacht. Het personeel is 

vriendelijk. 

- De bewoners geven aan dat ze tevreden waren over de zorgen van de 

vakantiejobs. Ze zijn van mening dat iedereen hun best heeft gedaan. 

- Over het algemeen is er een tevredenheid bij de bewoners over de snelheid 

waarop de beloproepen worden beantwoord. Eén bewoner gaf aan dat ze op 

zaterdag 04/09/2021 rond 19u een half uur heeft moeten wachten. Dit wordt 

nagekeken bij de beloproepen en onderzocht wat hiervoor de reden was.   Er 

is intussen reeds een technische interventie geweest om dit te bekijken, oorzaak 

is dus gekend. 

- De bewoners zijn tevreden over het wekelijks bad. Veel bewoners kunnen hier 

echt van genieten, zeker met de bubbels. Daarnaast gaven ze als opmerking 

dat het badmoment nog aangenamer is door de schilderwerken die werden 

uitgevoerd. 

- Er was een bewoner aanwezig die gebruik maakt van de douche in het 

dagverzorgingscentrum. Hij gaf als opmerking dat het water verkeerd 

wegloopt en hij hierdoor verschillende handdoeken op de vloer moet leggen 

om het waterverloop te beperken. Daarnaast meldt hij ook dat het een zeer 

gladde vloer is en ontkalken is aangewezen. Deze opmerkingen worden 

doorgegeven aan de dagelijkse verantwoordelijke en de klusjesdienst. 

- De aanwezige bewoners zijn tevreden over de medicatiebedeling. Alles 

verloopt vlot en er werden geen fouten gemeld. 

- Een bewoner meldt dat ‘Voltaren Emulgel’ duurder zou zijn bij onze apotheek 

dan ergens anders.  

 

• Onderhoud kamers en gemeenschappelijke ruimten:  

- De bewoners zijn tevreden over de vaste poetsvrouwen van onze residentie, ze 

poetsen de woning grondig.  

- Uitzonderlijk is er een bemerking, best wordt dit onmiddellijk met de 

poetsvrouw uitgeklaard. 

- Verschillende bewoners van de zorgflats en de assistentiewoningen van het 

eerste verdiep melden dat er tijdens de vakantieperiode weinig poetsvrouwen 

zijn langs geweest.   Tijdens het verlof worden de poetsvrouwen niet steeds 

vervangen.   Zeker niet voor 1 of 2 weken, langer uiteraard wel.     

- Een bewoner meldt dat ze een poetsvrouw om de 14 dagen heeft. Als deze 

tijdens de verlofperiode niet kan komen, komt er een maand geen poetsvrouw. 



Ze vraagt of er iemand zo snel mogelijk kan poetsen en om daar in de 

toekomst meer rekening mee te houden. 

- Tijdens de verlofperiode was de communicatie naar de bewoners niet zo goed. 

Veel bewoners geven aan dat ze niet op de hoogte werden gesteld als de 

poetsvrouw niet kon komen.    De poetsvrouwen wordt gevraagd dit te melden. 

- Eén bewoner geeft aan dat er bij haar een vakantiejob was komen poetsen 

terwijl ze haar woning zelf poetst.    Zulke zaken kan je altijd melden aan de 

vakantiejob. 

 

• Maaltijden:  

- De aanwezige bewoners zijn van mening dat de maaltijden de laatste weken 

minder goed smaakten. Volgens sommigen is het de ene week beter, de andere 

week minder. In de periode voor de defecte lift in de Pelikaan was het minder 

goed, nu is het terug beter en meer gevarieerd.  

- De soep wordt als heel lekker bevonden. Sommige aanwezige bewoners geven 

aan dat ze soms lauw is. Dat was in het verleden minder het geval. 

- Volgens de bewoners worden de groenten vaak geserveerd in een sausje. De 

meesten vinden dit minder lekker. Er wordt gevraagd om de groenten meer in zijn 

nature vorm te laten. 

- Onlangs was er kip bij het middagmaal, deze was meer gekookt dan gebakken. 

- Onlangs kregen de bewoners van de Pelikaan geen saus bij hun vis. Andere 

bewoners hebben dit wel gekregen. 

- De aardappelen zijn dikwijls niet voldoende gaar. 

- Meerdere aanwezige bewoners van alle afdelingen in de assistentiewoningen 

geven aan dat de temperatuur van het middagmaal soms lauw is. Dit is reeds 

verschillende malen aan bod gekomen in de bewonersraad en wordt nogmaals 

bekeken met de keuken, het zorgteam en de directie. 

- De bewoners geven aan dat de porties koude groenten bij het middagmaal (bv. 

slaatje bij frietjes) veel te weinig zijn. Ze vragen om grotere porties te voorzien. 

- In de zomerperiode wordt er wekelijks een koude schotel als middagmaal 

gegeven. Er mogen nog meer groenten op en liever geen ei ter vervanging van 

vlees/vis. 

- Verschillende bewoners merken op dat er de laatste tijd veel sauzen bij het vlees 

geserveerd wordt. Sommige bewoners hebben liever hun saus apart. 



- Er werd als opmerking gegeven om meer variatie in desserts te voorzien.   Sinds 

enkele weken maken de koks hun desserts meer zelf waardoor er meer variatie 

zou moeten zijn.   De bewoners wensen graag meer fruit. 

- Verschillende aanwezige bewoners vragen om ajuintjes toe te voegen bij de 

erwtjes en wortelen. 

- Suggesties voor het middagmaal: scampi diabolique of in de looksaus, gestoofde 

prei, tomaat crevette, gebakken bloemkool, selder, spaghetti, rundstong in 

madeirasaus, gestoofd witloof 

- Suggesties voor charcuterie: makreel, kaas, smeerkaas, droge worst, hoofdvlees, 

préparé, paté, gehakt 

- Suggesties voor warm avondmaal op dinsdag: croque monsieur, kaaskroketjes 

- Opmerkingen over de maaltijden mogen steeds doorgegeven worden aan het 

bureel. 

 

• Was: 

- Er is één aanwezige bewoner die gebruik maakt van de wasserij en hij is niet 

tevreden. Hij is meerdere kledingstukken kwijt. Hij wenst van systeem te 

veranderen. 

- De aanwezige bewoners die soms hun was meegeven aan Brigitte zijn zeer 

tevreden. 

- Er zijn twee aanwezige bewoners die graag beroep willen doen op de wasdienst 

van Brigitte. Dit wordt doorgegeven en in de loop van de week zal ze 

langskomen. 

 

• Kiné:  

- Iedereen is tevreden over de kinesisten. Er zijn geen opmerkingen. 

 

• Pedicure:  

- Alle bewoners zijn zeer tevreden. 

 

• Kapster:  

- De aanwezige bewoners zijn tevreden en hebben geen opmerkingen.  

 



• Facturatie:  

- Hier zijn geen opmerkingen over. Als er problemen zijn, zullen de bewoners dit 

melden.  

 

• Receptie: 

- De receptie en sociale dienst worden positief bevonden. De bewoners zijn 

tevreden en zouden niet zonder deze diensten kunnen. 

 

• Personeel: 

- De bewoners zijn hier positief over, iedereen is vriendelijk. 

 

• Herstellingen:  

- De bewoners zijn tevreden over de klusjesdienst. 

- Een bewoner zegt dat er veel vliegen aan de schuifdeur in de living zijn. 

- Een bewoner deelt mee dat er geen koud water in de flat is. 

- Een bewoner zegt dat er in de badkamer geen koud water is, in de keuken is het 

water niet warm genoeg. 

• Ergo en animatie: 

- Geen opmerkingen.  

- Suggesties: petanquen 

 

Evaluatie voorbije activiteiten: 

Wat? Commentaar 

Wekelijkse/maandelijkse activiteiten  

Verjaardagsfeest Goed 

Quiz Zeer goed 

Bingo Goed 

Voorleesmoment  Weinig mensen maken hier gebruik van 

Communie Goed 



Verwenmiddag Goed 

Eenmalige activiteiten  

Fietstocht Geen aanwezige bewoners 

Uitstap naar de vrijdagsmarkt Geen aanwezige bewoners 

Ijskar aan het restaurant Zeer goed 

Uitstap naar de zuivelhoeve Geen aanwezige bewoners 

Zomerbarbeque Zeer goed 

Optreden cheerleaders Goed 

Gezelschapspelen in het restaurant Minder goed, weinig volk 

Optreden drum Quinten Goed 

Bulgaarse verwennamiddag 
Zeer goed, leuk om van een andere 

cultuur te proeven 

Hondenshow Zeer goed 

Misviering Hemelvaart Goed 

Uitstap Intratuin Goed 

Uitstap boerderij Goed 

 

De wekelijkse en maandelijkse wederkerende activiteiten worden positief geëvalueerd. 

Bespreking komende activiteiten: zie activiteitenkalender 

 

• Varia:  

- Verschillende bewoners delen mee dat de nooddeur van de Pelikaan niet altijd op 

slot wordt gedaan door de avonddienst. 

- De bewoners willen graag hun oprechte dank uiten aan de vrijwilligers voor hun 

inzet. 

 

-De bijeenkomst is beëindigd om 16u45 

-Volgende gebruikersraad: 23/11/2021 

  



2DE HTL RAAD 
Vrijdag 24/9/2021 om 16u in het restaurant 

Overlopen zaken vorige vergadering  

 HTL-raad  

• toekomst visie HTL raad + doel en uitleg rond HT Raad 

Veranderingen in het zorg landschap  

• woonzorgleefplan: bewoner centraal, holistische visie. Interactie met zijn/haar 
leefwereld/verleden en met familie 

Aandachtspersonen 

• Zou het goed zijn voor de huisartsen een schriftje op de kamer te voorzien op 
de assistentiewoningen? 

• Loopt beter en beter in het wzc  

COVID-maatregelen en vaccins 

• Niet iedereen van de bezoekers heeft zich de afgelopen periode aan de 
regels gehouden. Het is aan iedereen (zeker ook iedereen van het personeel) 
om de regels te volgen en de bezoekers hier op te wijzen. 

o Al blijft het ook moeilijk om 24/7 politie agent te spelen tijdens de 
drukke momenten 

• De bezoekers in het woonzorgcentrum mogen nog niet in de 
gemeenschappelijke delen van het wzc.  ze bellen op de kamer om de 
bewoner te brengen naar de kamer door het zorgteam. De wachttijden blijven 
op de kolibrie wel nog lang… 

o Toelaten om bezoek wel in de gemeenschappelijk ruimtes te laten?  
o De andere gemeenschappelijk ruimtes : restaurant en cafetaria zijn wel 

toegankelijk voor bezoek 

• Vanaf 1/10 mogen de mondmaskers helaas nog niet uit in de wzc’s. We 
houden jullie op de hoogte moest dit veranderen  

• Wij communiceren binnenkort omtrent het 3de vaccinatie moment. De bewoners 
van het wzc worden sowieso allemaal gevaccineerd. Volgende week sturen wij 
jullie een mail 



Personeel en toekomst 

• Han: hij heeft een andere uitdaging gezocht. Hij zal helaas ons team niet meer 
versterken. 

• Personeelstekort heeft in de zomer voor was probleem gezorgd. Ook 
jobstudenten.  

• Binnenkort starten er heel wat nieuwe collega’s      . Dit en onze sterke vaste 

collega’s zorgen voor kwalitatieve zorg + voor beterschap in de nabije 
toekomst 

• De taken van Han zijn allemaal verdeeld. Controles zullen uitgevoerd worden 
door Annelore en Kaat. De voorbije weken loopt dit al vlot!  

Prijsstijging 

• Prijsverhoging dossier dagprijs wzc en maaltijden flats wordt opnieuw 
voorgelegd. 

o Dit zal waarschijnlijk begin 2022 goedgekeurd zijn.  
o De aanwezigen begrijpen dit, en zijn akkoord met deze stijging 

• Afgelopen maanden is er wel een indexering geweest 
o Aanwezigen stellen voor  om niet meer zo lang te wachten met de 

indexering en dit jaarlijks te doen  

Varia 

•  Infoavonden voor familie en vrienden: 28/09 om 13u Hygiëne en 
Ziekteinfectiebeleid, … (nog thema’s! Allemaal welkom  

• DVC wordt uitgebreid (nieuwbouw) 

• DVC Vrijwilliger gevraagd om over dag te helpen… (10-13u) = ok 

• Bereikbaarheid + personeel  
o we zijn op zoek naar verpleegkundigen en zorgkundigen. Maken jullie 

mee reclame? 
o Kolibri: kolibri@hofterlinden.be en sofia@hofterlinden.be 

(dienstverantwoordelijke) 
o Flamingo: flamingo@hofterlinden.be en mario@hofterlinden.be 

(dienstverantwoordelijke) 
o Toekan: toekan@hofterlinden.be en karen@hofterlinden.be 

(dienstverantwoordelijke) 
o Ara en Pelikaan: assistentiewoningen@hofterlinden.be  

• Was kolibrie: er gaat veel verloren : eventueel wasbakken op de kamer?  
o Tip: naamteken ALLE kledij!  

• Spaghettisaus verkoop: op 15/10 , graag bestelling doorgeven voor 8/10       

bedankt!  

• Vroegtijdige zorgplanning: bij palliatieve bewoners worden uitzonderingen 
gemaakt naar hulp/verblijf mantelzorger  

Datum volgende samenkomst: wordt later meegedeeld 

mailto:kolibri@hofterlinden.be
mailto:sofia@hofterlinden.be
mailto:flamingo@hofterlinden.be
mailto:mario@hofterlinden.be
mailto:toekan@hofterlinden.be
mailto:karen@hofterlinden.be
mailto:assistentiewoningen@hofterlinden.be


  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Residentie Hof ter Linden 

Koestraat 47 
9940 Evergem 

 
Tel.: 09/254.19.11  

Fax.: 09/254.19.04 
E-mail: residentie@hofterlinden.be 

 
 

V.u.: Raman A. 


